
Vantaan kaupungin rakennusten korjaamistarpeet ja esteettömyyden parantaminen

ML, JH

Jatketaan 26.10.2022 kokouksessa aloitettua keskustelua Vantaan kaupungin rakennusten 
korjaamistarpeista esteettömyyden parantamiseksi erityisesti uimahallien ja kirjastojen näkökulmasta. 
Jonna Hohti tuo kaupunkiympäristön tilannetiedotusta asiasta.

Vammaisneuvosto 25.1.2023

Esitys:
Päätetään
a) tuoda esille vammaisneuvoston kommentit korjaustarpeista esteettömyyden 
parantamiseksi.

Käsittely:
Kaupunkiympäristön toimialan talous- ja hallintojohtaja Jonna Hohti kertoi ajankohtaisista hankkeista ja 
prosessista esteettömyyden parantamiseksi. Elmon uimahallin rakentamisessa esteettömyys 
huomioidaan alusta alkaen erillisenä toimeksiantona, mutta muutoin esteettömyyden parantaminen 
yhdistetään olemassa oleviin hankkeisiin. Vuorossa on seuraavaksi Tikkurilan kirjasto ja työjonoon 
menossa uimahallit ja kaupungintalo.

Vammaisneuvoston kommenteissa tuotiin esille kirjastoauto, joka on tulossa käyttöön parin vuoden 
kuluttua, ja sen tarvekartoituksen esilläpito. Kriittisiä kommentteja tuli tiettyjen risteysten liian lyhyistä 
vihreistä valoista jalankulkijoille sekä liikennevalojen painonapeista, joita ei pääse painamaan 
rospuuttoaikana. Hohti pyysi lähettämään listan liikennevaloista, jotka ovat liian lyhyet, ja lupasi ottaa 
yhteyttä oikeisiin toimijoihin asian korjaamiseksi. Hohtiin voi myös ottaa suoraan yhteyttä ongelmia 
havaitessaan.

Hohti tarjosi kaupunkiympäristön toimialan esittelyä seuraavaan kokoukseen. Vammaisneuvosto otti 
tarjouksen vastaan.

Päätös:
Merkittiin tiedoksi.
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